
MARTINA VALENTINCIC

Rojena v Gorici leta 1983, doma iz Števerjana, kjer sem obiskovala vrtec in osnovno šolo; po
maturi na klasičnem liceju »P. Trubar« v Gorici sem leta 2006 diplomirala iz pravnih ved in leta
2009 iz prava na tržaški univerzi. Po odvetniškem pripravništvu sem bila zaposlena nekaj let v
javni upravi v različnih Občinah ter na Pokrajinah Gorica in Videm; od leta 2017 sem odvetnica na
področju civilnega in kazenskega prava. Od leta 1990 do 2005 sem sledila pouku klavirja na S.C.G.V.
»E. Komel« v Gorici in opravila izpit nižje stopnje na konservatoriju »G. Tartini« v Trstu.

Od mladih nog sem vključena v dejavnosti S.K.P.D. »F. B. Sedej« iz Števerjana, pri katerem sem bila
nekaj let tudi blagajničarka; še vedno pojem v mešanem pevskem zboru, orglam pri sv. mašah in
spremljam na klavir otroški zbor. Bila sem član upravnega odbora Z.C.P.Z. Gorica in Zadruge
Goriška Mohorjeva ter upravnega in nadzornega odbora S.C.G.V. »E. Komel«. Trenutno sem tajnica
Škofijskega pastoralnega sveta goriške nadškofije.

Sem članica stranke Slovenska skupnost, obiskovala sem politično šolo Spes v organizaciji
videmske nadškofije in drugih ustanov. Leta 2019 sem kandidirala na evropskih volitvah kot
predstavnik SSk v podporo Herbertu Dorfmannu na listi SVP ter na občinskih volitvah v Števerjanu.
Od junija 2019 sem občinska svetnica in odbornica za kulturo, poslovne dejavnosti in hčerinske
družbe Občine Števerjan; sodelujem kot moderator ali gost na predavanjih in okroglih mizah na
politično in družbeno temo.

MARTINA VALENTINCIC

Nata a Gorizia nel 1983, originaria di San Floriano del Collio / Števerjan, dove ho frequentato la
scuola dell'infanzia e la scuola elementare; dopo essermi diplomata al liceo classico "P. Trubar" di
Gorizia, mi sono laureata nel 2006 in scienze giuridiche e nel 2009 in giurisprudenza presso
l'Università degli Studi di Trieste. Dopo il tirocinio forense, sono stata impiegata per diversi anni
nella pubblica amministrazione in vari comuni e nelle province di Gorizia e Udine; dal 2017 sono
avvocato nel campo del diritto civile e penale. Dal 1990 al 2005 ho preso lezioni di pianoforte
presso la S.C.G.V. "E. Komel" di Gorizia e ho superato l'esame di primo livello presso il
conservatorio "G. Tartini" di Trieste.

Fin da giovane sono stata coinvolta nelle attività del circolo S.K.P.D. »F. B. Sedej« di San Floriano del
Collio/Števerjan, di cui sono stata anche tesoriere per diversi anni. Canto ancora nel coro misto,
suono l'organo durante le messe e accompagno il coro dei bambini al pianoforte. Sono stata
membro del consiglio di amministrazione di Z.C.P.Z. (Associazione dei cori parrocchiali) di Gorizia,
della Cooperativa Goriška Mohorjeva e dell consiglio di amministrazione e del S.C.G.V. "Emil
Komel". Della scuola di musica Emil Komel ho anche fatto parte del collegio sindacale. Attualmente
sono segretaria del Consiglio pastorale diocesano dell'Arcidiocesi di Gorizia.

Sono iscritta al partito della Slovenska skupnost. Ho frequentato la scuola di politica Spes
organizzata dall'Arcidiocesi di Udine e da altre istituzioni. Nel 2019 mi sono candidata alle elezioni
europee come rappresentante della SSk a sostegno di Herbert Dorfmann nella lista della SVP. Alle
elezioni comunali a San Floriano del Collio/Števerjan che si sono svolte a giugno 2019 sono stata
eletta consigliere comunale e successivamente sono entrata a far parte della giunta comunale con
delega alla cultura, le attività commerciali e le partecipate. Partecipo come moderatore o ospite a
conferenze e tavole rotonde su temi politici e sociali.


